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Date
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a hlgl
school studentj, who had worked as a volunteer worker in 
the Senator ROBERT F. KENNEDY Los Angeles Campaign Headquarters 
on June 3$ 1968, and who had been previously interviewed 
on June 7, 1968, advised the following:

who during the previous interview had
been shown photographs of SIRHAN SIRHAN, was shown photo­
graphs of the brothers of SIRHAN SIRHAN, namely MUNIR SIRHAN, 
ADEL SIRHAN and SHARIF SIRHAN. ^Hsaid that■■ had no 
recollection of ever seeing the brothers of SIRHAN SIRHAN 
at any time and had no knowledge of them or of SIRHAN SIRHAN 
until they were publicized recently.

said -that did not attend the Senator
KENNEDY Campaign Barty at the Ambassador Hotel on the 
evening of June 4, 1968, and the morning of June 5, 1968.
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6/19/68

views une
who was previously inter- 
he following:

of SIRHAN 
brothers, 
said that

who had previously been shown photographs 
siRHAN^Tas shown photographs of the latter's 
MUNIR SIRHAN. ADEL SIRHAN and SHARIF SIRHAN. ■

had no recollection of ever seeing the
of SIRHAN SIRHAN at any time and had no knowledge of 
SIRHAN or his brothers until their recent publicity.

brothers 
SIRHAN

said that ■ did not attend the Senator
KENNEDY Campaing Party at the Ambassador Hotel on the evening 
of June 4, 1968, and the morning of June 5j 1968. had 
worked at the Senator KENNEDY Campaign Headquarters in 
Los Angeles during the day on June 3> 1968, as a volunteer 
worker.

6/18/68 Santa Monica, California Los Angeles 56^1g6'.'~M/^/
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MARYAM KOUSHAN, 1215 Ocean Avenue. Santa Monica, 
California, Apartment 206, telephone EX 3-0227, who was 
previously interviewed on June 11, 1968, advised the 
following:

MARYAM had previously advised that she had 
observed a person, who, based on a photographic identification, 
was SIRHAN SIRHAN, She had observed this individual when 
entering the Los Angeles Campaign Headquarters of Senator 
ROBERT F. KENNEDY, 5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
around 2:30 PM on June 2, 1968.

MARYAM had also previously examined a 1963 photo­
graph of a brother of SIRHAN SIRHAN, SHARIF SIRHAN. She 
had stated that the photograph of this, brother closely 
resembled an individual she had seen at the KENNEDY Campaign 
Headquarters around 3:00 PM on June 4, 1968. This person 
had been one of the volunteer drivers.

MARYAM was shown a current photograph of SHARIF 
SIRHAN. She voiced the opinion that the current photograph 
also stongly resembled the person she had seen in the 
KENNEDY Headquarters as a volunteer driver.

MARYAM also further examined a photograph of 
SIRHAN SIRHAN and said she still had the same opinion as 
previously given, that she had seen this person in the 
campaign headquarters on June 2, 1968. She also examined 
photographs of SIRHAN SIRHAN’s other brothers, MUNIR and 
ADEL. She said she had no recollection of ever seeing 
either MUNIR or ADEL at any time.

MARYAM added that she had not attended the Senator 
KENNEDY Campaign Party at the Ambassador Hotel on the evening 
of June 4, i960, and the morning of June 55 1968.

MARYAM KOUSHAN said that she had used this spelling 
when registering at the Senator KENNEDY Campaign Headquarters

6/18/68 Santa Monica, California Los Angeles 56-156-^- ^^*
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as a volunteer worker. This is the English spelling of her 
name, however, she is sometimes referred to under the American 
spelling of her name MIRIAM KUSHAN. She also said that 
approximately six months ago when she was thrown from a 
horse while riding in Griffith Park in Los Angeles and had 
been taken to the Los Angeles General Hospital by KHAIBAR 
KHAN with whom she was riding, she had been booked in the 
hospital under the name of ROSE KHAN. This had been done 
in view of the fact that she and Mr. KHAN are Iranian 
nationals and Mr. KHAN was the leader of the opposition to 
the Shah of Iran among Iranians in the United States. It 
was a security measure as Mr. KHAN was apprehensive of 
political and possibly physical reprisals as a result of 
his opposition to the Shah of Iran.
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advised the following:

said that the initials did not stand for
is theSiEM was only known as J. Can 

of 
Los

an Iranian national who had worked at the

the early part of June 191
ngeles Campaign Headquar or KENNEDY during

had
interviewed by the FBI regarding any knowledge 
had of SIRHAN SIRHAN and his brothers.

been previously 
he' may have

volunteer 
as some of 
time that

ouievar

said that _ 
r at the Sen 
brothers and

had not
Campaign Headquarters

had done

worked as a

The only 
1 ■ drovewent near the headquarters was when ___

to the headquarters at 5615 Wilshire 
ngele^^h the early afternoon of June 3, 1968os

SIRHAN SI 
and SHARIF SIRHAN

aid, after viewing photographs of 
brothers, ADEL SIRHAN, MUNIR SIRHAN 

that he had no recollection of ever seeing
these individuals at any time and had never heard of SIRHAN 
SIRHAN or his family until the recent publicity given them.

|Hsaid that ^flhad not attended the Senator 

KENNEDY Campaign Party at the Ambassador Hotel on the 
evening of June 4, 1968, and the morning of June 5 3 1968.

0n 6/18/68 At. Santa Monica, California ^.^ J^os Angeles 56-156 -^5? ^^

SA LESLIE F. WARREN and
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Date_____ 7 /l°/68------------------

RICHARD L. COHENj also known as Richard Rosen, 
11030 Aqua Vista, Studio City, California, voluntarily appeared 
at the Los Angeles Office of the FBI at which time he furnished 
the following signed statement:

"Los Angeles, California 
July 12, 1968

"I, Richard L. Cohen, known as Rick Rosen, 
11030 Aqua Vista, Studio City, California, furnish 
the following signed statement to Richard P. Doucette, 
who has identified himself to me as a Special Agent 
of the Federal Bureau of Investigation. No threats 
or promises have been made to me and I furnish this 
statement of my own free will.

"On June 4, 1968, I was at the Ambassador Hotel, 
3^00 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, when 
Senator Robert F. Kennedy gave his victory speech follow­
ing the California primary election. At the time 
Senator Kennedy gave his speech, I was standing on the 
steps of the podium, in the Embassy Room, from which he 
gave his speech.

"After Senator Kennedy finished his speech, Jack 
Gallivan, Mr. Uno, manager for the hotel, and I started 
to lead the way toward the Colonial Room where Senator 
Kennedy planned to thank the members of the press. As 
we were passing through the kitchen area I heard a loud 
pop, like a firecracker, from my rear and I turned around 
to see what caused the noise. Senator Kennedy was 
starting to fall to the floor and I saw a man holding a 
black gun; the gun was going off and I could see fire coming 
out the back. Almost at the same time men were grabbing. 
for the gun. I remember that a total of five shots were 
being fired. By the time the last shot was fired, the 
man holding the gun was subdued by several men, including 
Rosie Grier, Rafer Johnson and Jack Gallivan.

7/12/68
On----------- Las Angeles, California p^qs Angeles 56-156 -^- ^^
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"I immediately went to the swing doors,, near 
the restrooms, which lead into the Embassy Room.,and 
asked two security guards, who had heard the shots 
and were coming into the kitchen, not to allow any 
more people in. The guards took out their guns and 
tried to calm the crowd.

"After awhile, I saw the man who had fired 
the shots being taken out of the area. I have since 
seen photographs of this man and he is known to me as 
SIRHAN BISHARA SIRHAN.

“After Senator KENNEDY had been taken to Central 
Receiving Hospital, I remained at the hotel until 
8:00 AM when I went to school at Valley College, Van 
Nuys, California.

“I have read the for_going statement consisting 
of this and one additional handwritten page. I now 
sign it because it is true to the best of my knowledge.

"S/ Richard Cohen
11030 Aqua. Vista
Studio City, California

"Witnesses:
S/ Richard P. Doucette, Special Agent, FBI, Los Angeles, 

California, 7/12/63.
S/ Stephen C. Monka, Jr., Special Agent, ESI, Los Angeles, 

California, 7/12/63."
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JUNE ISACKSOH, Headquarters Office Manager., 
Kennedy Campaign Headquarters, 5615 Wilshire Boulevard, 
advised that due to the large number of individuals who 
worked at the Kennedy Campaign Headquarters, she is unable 
to specifically recall any of the individuals assigned to 
conduct telephone soliciting,. She stated that in this 
regard, possibly MARY GILLESPIE, who resides at 1643 North 
Dillon Street, Los Angeles, could furnish information 
concerning the individuals who worked as telephone solicitors 
as GILLESPIE supervised the telephone soliciting program.

ISACKSON advised that individuals who worked at 
the Kennedy Campaign Headquarters came from two categories, 
one category being volunteer -workers and the other being 
paid workers furnished by two Los Angeles employment firms. 
She identified the employment firms as The Peakload Company, 
3057 Wilshire Boulevard, and Olsten of Los Angeles, 
Incorporated, 3735 Wilshire Boulevard.

ISACKSON advised that she recalled a volunteer 
worker by the name of KAIBAR KHAN, also known as "Goody", 
and advised he was responsible for bringing in some 15 to 
20 volunteer workers prior to election day. She stated that 
all of these workers were individuals of Middle Eastern 
descent. ISACKSON described Goody as being a cordial, 
mannerly person and a willing worker but who did things 
which appeared to her to be strange. She explained that 
Goody insisted that all of the volunteer workers he brought 
in list their addresses as 10554| Wilshire Boulevard, which 
was the address Goody listed as his. Goody also related 
conflicting stories concerning his ancestry, first indicating 
that he was of Turkish descent and then stating he was 
Persian. He also claimed to be a good friend of the KENNEDY 
family and a supporter of Senator KENNEDY and made several 
statements indicating that he knew Senator KENNEDY was going 
to win the election, but, for several unexplained reasons, 
ISACKSON felt that Goody was not sincere.and that he was a 
phony.

File £°s AngeleS 56-!56^- ^^

Date dictated . 6/11/68---------

6/7/68 Los Angeles, California
On------------ at ------- -t—-----—----------
^SA JAMES M. KELLOG^hd

F/sA WAYNE L. BOURQUE/JMK/asi
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JOHN PAWLUK, 643 Date Street^ advised that his 
father is ALEC P.'PAWLUK, employed by Marquardt Industrial 
Products5 Pomona^ California^ and that his father is 
traveling on a vacation trip somewhere in Oregon., expected 
to return about July 8; 1968.

He said his uncle- is JOHN BENJAMIN LAWRENCE who 
lives and works in New York, City^ and believes he practices 
law. His uncle has not been in the Los Angeles, California; 
area for about;three to five years.

His father has a sister, Mrs. OLGA BELL, 849 
Nottingham Drive, Redlands, California, and her husband is 
a minister of the Redlands Baptist Church, telephone number 
PY 2-5793.

7/1/68 Pomona, California- 

On ------—----at------- ---------------------
Los 

File # —
Angeles 56-156
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Date_________________________

ALEX P. PAWLUK was interviewed at his place of 
employment, Marquardt Industrial Products, 9271 Arrow 
Highway, and advised that he is the brother of JOHN M. 
LAWRENCE, also known as John Lawrence Pawluk. He said that 
he is a retired Air Force Warrant Officer. He advised as 
follows:

His brother has been living in New York City for 
about four years, and he assumes his brother has changed 
his name legally to JOHN M. LAWRENCE. His brother attended 
college in the Los Angeles area for several years, place 
not known, but did not graduate. His brother has a brilliant 
mind and has a law background, achieved through self study 
of the law, and is considered as competent as an attorney 
but has no degree nor license. He often works as a legal 
secretary or researcher. His brother always had a concern 
for the /"underdog" and has been a crusader of causes. He 
often tests the constitutionality of laws and therefore 
often runs afoul of the law. He has had numerous arrests 
for misdemeanors but has no prison record.

lie said an outstanding example of one of his 
brother* s crusades occurred in about 1964 in Colorado when 
he. fought against a local tax on a water project. As a 
result, the State of Colorado had him committed to a mental 
institution, where he remained for several months. Mr. PAWLUK 
said, ■When he .learned his brother was in custody, he arranged 
for his release., and they returned together to Pomona, 
■California.

His brother stayed four to six months with him in 
Pomona, and he said, he observed that his brother was not 
insane. His brother worked at some legal office locally, 
but after a few months., he returned to New York City.

He said his brother is not a violent man. He 
recalled having a heated argument with him several years ago

On
7/11/68
_________ at

Cucamonga, California Los Angeles 56-156
_________________________File #____________________________

by
SA FERD J. RAPP, Hr./eb Date dictated

7/11/68
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and his brother told him that he was opposed to violence 
and would never get into a physical fight over an issue.

He said, if his brother is anti-Israel, he is no 
doubt supporting the "underdog" and that this conviction 
is contrary to his family background, as his family was 
raised in the Baptist church, where his father is a minister.

He said he knew nothing of an organization named 
Federated Americans Against Israeli Racism and did not know 
of any of his brother’s organizational affiliations.

Concerning the question of funds, he said his 
brother fs always soliciting money for his pet projects 
from anybody who will donate.

He recalled that his brother's -wife ^elaphoned.him 
about six months ago saying that his brother was in local 
custody at Danbury, Connecticut, and she asked for money.

He added there is no reason to believe his brother 
had any connection with SIRHAN BISHARA SIRHAN.

He described his brother as:

Race
Sex
Age
Height
Weight
Hair
Marital Status

Occupation
Physical Defect

Military Service 
Parents

White
Male
45
5’10"
155
Brown
Married
MARJORIE two years ago 
in New York City; has no 
children
Legal secretary
Has sight in only
one eye
None
PETER and ANNA PAWLUK, 
naturalized Russian immigrants 
both deceased.
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Women's Apparel Style Books reflecting record 
and description of all dresses previously manufactured 
under the various labels used by Del Monte Sportswear 
were made available by JACK WEINGARTEN, President, Del 
Monte Sportswear, 1407 South Maple Avenue.

The style books covering a period from summer 
1962 to summer 1963 were reviewed by SA JOHN F. MORRISON, 
It was ascertained that the books contained no record or 
description of a junior petite 3/4.sleeve polka dot dressy 
having black dots with a white background and further 
described as having a bib front accentuated with black 
piping, with a distinctive black bow at the neck.

n 6/18/63 ± Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On---------- £----- £-------- at---------------- °---------:______________ File #
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Date _______ 6/25/68_________

JACK WEINGARTEN, President, Del Monte Sportswear, 
1407 South Maple Avenue, advised his firm are manufacturers 
of women's wearing apparel under the label of Jodette of 
California, and this label is distributed to four thousand 
outlets throughout the United States. He said his firm 
also manufactures and distributes women's wearing apparel 
under numerous other trade style names (label).

Mr. WEINGARTEN verified, after a review of the 
current company style book, that his firm manufactures a 
junior petite, sleeveless, polka dot dress. He further 
identified the dress as having black dots with a white 
background, with a bib front, accentuated with black piping, 
and having a distinctive black bow at the neck. He said 
the dress is identified in the company style book as being 
Style Number 4364, Lot Number 7023. He explained a. junior 
petite dress is a dress size description ranging from size 5 
to size 11.

Mr. WEINGARTEN said his firm does not currently 
manufacture a polka dot dress described above and having a 
3/4 length sleeve. He said he has a record of all dresses 
manufactured by his firm dating back to the summer of 1962.

----------6/13/63it------ Los. Angeles^,—Cal i ^orni.aFile # Los Angeles 56-156 'W"
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RICHARD DAVID GILES contacted the Pomona Resident 
Agency, telephonically. When questioned about the notations 
on a piece of paper regarding SIRHAN SIRHAN found in his 
possession at the time of his arrest on a drunk charge, GILES 
advised that he had been reading about SIRHAN in the newspapers 
and that this writing had been made by him in the form of 
doodling and had no significance whatsoever. He stated that 
he knew nothing of SIRHAN SIRHAN except what he had read in 
the papers and heard on news media of him.

In the event it is necessary to contact him in the 
future, he said that he could be contacted either at Jackson 
Lumber Yard in Claremo'nt or at the Thompson Plating Company 
in Pomona, where he does part-time work.

On

by

7/17/68 , Pomona, California

SA JOHN R. KELLISON/sj

Los Angeles 56-156
' 913

Date dictated-----^3/ ’̂
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Mrs. MARY SIRHAN, 696 East Howard Street., advised 
that the only time her son SIRHAN B. SIRHAN has been away from 
home was during the latter half of 1966, when he worked on a 
horse ranch near Corona, California, for several months.

She said he lived with someone hear the ranch, name 
and address not recalled, but came home every week to ten days. 
She said she used to have a phone number, believed to be at 
the ranch, where she could reach him if she should become anxious 
about him, but he asked her not to call him there because he said 
it made him appear to be "like a baby” if his mother kept such 
close contact with him.

She said he once -wrote her and gave her his address 
and asked her to "look after his mail". He enclosed ten 
dollars with the letter, but he did not ask her to forward 
his mail to him, in fact he'returned home the next day after 
she received his letter and picked up only one piece of mail 
which had come for him, which, she believed was a phamplet from 
the Rosecrucians.,

She said, she'never forwarded mail to him.

She said she once had his address near Corona 
written on a piece of paper, but gave it to the police recently 
along with the phone number written on a card, and could not 
from memory recall what it was or the phone number she once 
had for her son, SIRHAN. She had no idea what, if any, signi­
ficance the word "hotel" followed by the number 9/81 had.

<; She was unable to furnish any information regarding
the possible identity of any one named ROGER or ROGERS as appears 
in the notebook of her son, SIRHAN B. SIRHAN.

On 6/1^1 /68 at Pasadena, California

SA RIC 
by ..SA PHI

Aw and
J DEILY/RB/reo
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ADEL BISHARA SIRHAN was interviewed at his residence, 
696 East Howard Street, regarding notations made in the notebook 
which bears on the cover, "Pasadena City College" belonging to 
his brother., SIRHAN B. SIRHAN and he furnished the following 
information:

In Item QI, pages 9^ H> 33^ 67 there are written 
what appears to be aimless practice writing in the Arabic 
language, which has no significance.

He seated that also Items Q5-E and Q5-F contain 
fragmentary Arabic writing of incomplete thoughts relating 
to the Koran and parts of the words to a love song.

He advised that Item Q7 appears to be several pages 
of a test in the Russian language, on the last page of which 
is written in Arabic, "this examination is very difficult".

He stated that throughout this notebook, there are 
names of race horses, such as Sol Sonjuanino, Jet Spec, Fiona, 
Laguna Doll and Dona Donaruma, and possibly others, which he 
is not certain of.

He stated that the names TYRONE CHAPMANN, JOHN 
STRATHMANN and Mrs. B. GALE JOHNSTON are unknown to him.

He advised that the number 91104 on Items QI—32 
is a zip code number of his own address.

He stated that the name PEGGY OSTERKAMP is the name 
of a girl his brother, SIRHAN, knew, but he, himself, had never 
met her. He stated that in Item Ql-14 there appears Arabic 
writing of words to a song contained on a record, which they 
play in the home.

On6^ .Pasadena, California at —-------£______________ File #
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He advised that Item Q5-F also contains words in 
Arabic of a love song. He stated that he has no information 
as to the meaning of the number 95114 contained on Item Ql-27.

He advised that Item Q9 is a strip of three photographs 
of his brother.5 SIRHAN B. SIRHAN, taken at a coin operated 
amusement park type photographic booth approximately six to 
eight months ago located in a department store on Colorado 
Boulevard in Pasadena. He stated that he recalled that he 
accompanied SIRHAN "and his other brother, MUNIR, to a shoe 
store nearby, where the photograph was taken.

QIC This is a copy of the May 23, 1963 edition 
of the Christian Science Monitor paper, which is thrown on 
their lawn and the lawns of other houses in their neighborhood 
periodically.

He stated that Item Qll, the mimeographed student 
publication titled, "The Opinion", is unknown to him.

Item Q12 is a throw away flyer, either mailed to 
their residence directed to the occupant, or thrown on their 
lawn and is a campaign flyer announcing the appearance of 
Senator EUGENE MO CARTHY in Pasadena on May 31st.

Q13, a pamphlet entitled, "Mental Projection" is 
the sort of material his brother, SIRHAN B. SIRHAN, read; he 
has no idea as to the origin of this publication.

Item Q3-124 contains at the bottom of the page in 
Arabic a repetition of the sentence in English immediately above 
which begins, "Workers of the world unite, you have nothing to 
lose but your chains".

He identified the material shown to him as being 
written in the handwriting of his brother, SIRHAN B. SIRHAN.
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SAIDALLAH BISHARA SIRHAN was interviewed at the home 
of his mother at 696 East Howard Street, Pasadena., California 
for information concerning notations made in the notebook of 
his brother, SIRHAN SIRHAN, which bears on its cover, 
"Pasadena City College". SIRHAN furnished the following 
information:

QI-9 and QI-11 
to be unrelated practice

contain Arabic writing that appears 
writing.

Ql-12 He was unable to determine the identities 
of TYRONE CHAPMANN, JOHN STRATHMANN, LAGUNA DOLL, or Mrs. B. 
GALE JOHNSTON. He believes LAGUNA DOLL possibly referred to 
a race horse.

Ql-14 The Arabic writing on this page is part 
of the words to a song. The family possesses a record in 
which this song is sung in Arabic.

Ql-2? He was not aware of what the number 
9511^ referred to unless it referred possibly to a zip code.

Ql-32 The number 9110^ is the Post Office zip 
code for the address of 696 East Howard Street, Pasadena, 
California.

Ql-33 appears to contain practice Arabic writing of 
unrelated phrases repeated over and over.

Ql-56 He stated that the names DONA DONARUMA and 
DONARUMA FRANK are meaningless to him and could possibly refer 
to the names of race horses.

On 6/13/68 afPasadena^California File # ^ 56-156 -M^ fyfa 
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Arabic.
Ql-67 This appears to be practice writing in

Ql-68 The words FORDS and ROHN are unknown to him.
The words CLETE ROBERTS refer to a newscaster in the Los Angeles 
area.

Ql-65 The word GHATTAS is a family name not used
by any member of the family. He said the name PEGGY OSTERKAMP 
is a girl he heard SIRHAN mention.. Jet Spec is the name of a 
race horse., and LAWRENCE WELK is the nationally famous band 
leader, none of which has any particular significance in 
context.

Ql-71 The names T. DEUTSCH and JOHN DAYS are
unknown to him. The names GWEN, GUM and PEGGY OSTERKAMP are 
names of girls known by SIRHAN.

Ql-72 The name GARNER TED ARMSTRONG is unimown.
but possibly has some connection with the Christian Science 
Monitor publication.

Ql-73 appears to be a diagram graphically - depicting 
the pedigree of the race horse. Jet Spec.

Ql-74 The name MAWLEDENOOR is believed to be the 
name of a race horse.

Ql-75 The name Prince Khaled is believed to be
the name of a race horse, as is the name Fiona.

Q5-A The Arabic writing on this page says,
African music used by the Negroes in the United States originated 
in the United States, but not in Africa.
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Q5-E This page contains Arabic writing which 
appears to be aimless doodling relative to the Koran.

Q5-F The Arabic on this page appears to be 
practice writing of unrelated ideas., part of which says United 
States of America., and part of which is words to a love song.

Q7 The last page of this item contains words
in Arabic stating to the effect "this examination is very 
difficult".

Q2-p£8contains Arabic doodling.

He advised that from what he could see of all the 
handwriting exhibited to him, it was all in his brother, 
SIRHAN B. SIRHAN's handwriting.



FD-302 (Rev. 4-15-64) 4
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date o/21/jo

SAIDALLAH BISHARA SIRHAN, 1555 North Lake Avenue,
Apartment 1, adviced that the English translations of the 
foreign writing contained in the notebooks of his brother, 
SIRHAN B. SIRHAN, appear to him to be just "scribbling". He 
said the most he can make out of the writings is that SIRHAN 
was just practicing writing words and phrases in Arabic, as 
most of the writing does not contain a complete thought or 
sentence. Many places he just stopped in the middle of a 
sentence and repeated a word, over and over without ever 
finishing the thought. At best, he said he would consider 
the Arabic writing as words written at random or just "doodling".

He said, for instance, the word "BASEM" written in
English on item Ql-38 means "smiling"in Arabic. On the same 
page are Arabic words "Waheeduddeen" and "Wajieduddien", the 
same word spelled two different ways, which means an artist, 
such as a musician or singer or great star - a very talented 
and prominent performer.

On Ql-33 appears the word "Shener" in English which
is meaningless to him in the context it appears, unless SIRHAN 
was attempting to write the Arabic work "shenar" (phonetic), 
which means "a wild chicken".

He said the Arabic writing on Q2-28 are the beginning
words of an Arabic love song and is nothing more than aimless 
"doodling".

He said the names ELLEN CRUDER and Kallellen on item
Ql-32, written in English, are meaningless to him, and he has 
never heard SIRHAN mention those people. He said also that he 
has no idea as to whom the name ROGER or ROGERS refers to.

On6/1Q/58 Pwfasadena, California_______ Rile #Los Angeles 56-155

SA PHILLIP B5 DRILY and •
Date dictated ^/^Q/00RB/sroby SA RICHARD BUCARO
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Date___ 6/15/68____________

t

MUNIR BISHARA SIRHAN was interviewed at his residence, 
696 East Howard Street, Pasadena, California.

He entered the residence toward the end of the inter­
views with his brothers 5 ADEL and SAIDALLAH, and the material 
covered with the latter two was not reviewed with him completely.

MUNIR did, however, review the photographic copies 
of Item Q2, a small notebook and stated that page one contains 
the names of two attorneys, HOLLOPETER and MARCOS. He advised 
that Q2-p3 contains five" items which appear to relate to the 
time he was arrested for narcotics, for which he is currently 
on probation. He stated that Item 1, which says "see Mrs. 
Thurber", is probably a notation made by his brother, SIRHAN B. 
SIRHAN to contact Mrs. LILLY THURBER, who was, during that time, 
MUNIR’S superior at Nash's Department Store. He stated that 
Mrs. THURBER left that store in June, 1967 for a visit to 
Holland, but has since returned, and he has no idea as to her 
current whereabouts in Pasadena.

He stated that the other four items on that page were 
apparently things his brother, SIRHAN, did or intended to do in 
the way of helping MUNIR while he was being held in jail.

Q2-p5 contains the notation, "Gilbert VS Hollopeter" 
and "Van Downie’s testimony". He stated that GILBERT is the 
name of a Pasadena Police Officer, HOLLOPETER is a Pasadena 
attorney, and VAN DOWNIE is also a Pasadena Police Officer, 
but he had no idea as to the significance of these notations 
made in the notebook owned by SIRHAN.

Item Q2-p7 contains the name JAMES and the number 64. 
He stated that there is a police officer named JAMES, first 
name unknown, in the Detective Bureau of the Pasadena Police 
Department and this could be a reference to him.
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Q2-p9 contains the name and address of the Argonaut 
Insurance Company, which company handled the insurance claim 
of his brother, SIRHAN's, accident when he fell from a horse.

Q2-p28 contains aimless doodling in the Arabic 
language.

MUNIR SIRHAN stated that the handwriting appearing 
in Item Q2 appears to be that of his brother5 SIRHAN B. SIRHAN.
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6/17/63
Date _________________________

MUNIR BISHARA SIRHAN was interviewed at his 
residence, 696 East Howard, at which time he advised as 
follows:

MUNIR SIRHAN was arrested on a vagrancy charge 
in Flagstaff, Arizona, in May of 1966, along with three or 
four other individuals.. He and DAVID MYERS had left 
Los Angeles, Califo.rnia, together on a hitchhiking trip. 
They had been acquainted with each other only two or three 
weeks before their departure. MUNIR SIRHAN's brother, 
SIRHAN BISHARA SIRHAN, was not acquainted with MYERS in any 
manner.

The other individuals who were arrested at the 
same time were not known to MUNIR SIRHAN prior to the date 
of the arrest. It was pointed out to Mr. SIRHAN that 
apparently the Flagstaff, Arizona, Police records indicate 
he was acquainted with PHILLIP LEE CLEVENGER and RONNIE 
EDMON HOULEN who were arrested at the same time. Mr. SIRHAN 
advised that this was inaccurate, as, in fact, he and MYERS 
were traveling together, and they obtained a ride with the 
others. He had not seen them before that date.

Mr. SIRHAN stated, without any Qualification at 
all, that his brother, SIRHAN BISHARA SIRHAN, was in no 
way acquainted with any of the above individuals.

On
6/13/63 , Pasadena, California _.. „ Los Angeles 56-156 -
____________ at______________ ’_______ ____________File #_________ _______

L ^SA JOSEPH DOYLE POWELL/eb 
by ZZ------------- - ------------- Date dictated

6/14/63
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Date_____________________

6/111/63

SHERMAN LIVINGSTON was interviewed at his residence, 
2-555 Vista Laguna Terrace. Mr. LIVINGSTON advised as follows:

"Mr. LIVINGSTON is an official of the Ancient Mystical 
order of Rosae Cruds. He does not attend meetings regularly 
at any particular temple. On May 23, 1963, he attended the 
■weekly Tuesday evening meeting of the Pasadena Chapter. This 
was somewhat of a special event in that the chapter presented 
Mr. LIVINGSTON with a ring for past services performed by 
him.

He arrived at the temple, 2031 East Villa, Pasadena, 
California, at approximately 7:45 p.m. on May 23, 1963. When 
he arrived, it was pointed out to him that a new member was 
present; This individual was introduced to Mr. LIVINGSTON 
as SIRHAN BISHARA SIRHAN.

. • .Mr ;■ LIVINGSTON chatted briefly with SIRHAN who
adViS'eid M the first time he attended a meeting
of W%der. ' “B^^ advised that he had been a member of 
the order for-'a'pprbX'imately one year, but he had not attended 
a meeting'before. He indicated to Mr. LIVINGSTON that he 
would like to ■'talk-to Mr. LIVINGSTON at length. Inasmuch as 
it was-’-time for -the meeting to begin, Mr. LIVINGSTON told 
SIRHAN that he would enjoy the opportunity to talk to him 
following the meeting.

When the meeting was over, Mr. LIVINGSTON noticed 
SIRHAN standing alone and looking at "some literature, but 
Mr. LIVINGSTON was occupied in other conversations and did 
not have the opportunity to talk to SIRHAN again. The 
next time he looked for SIRHAN, SIRHAN had already departed.

Mr. LIVINGSTON had noted that SIRHAN’s address 
was at 696 East Howard in Pas.adena, and he had planned to 
give him a ride home; however, he was unable to locate 
Mr. SIRHAN to accomplish this.

Mr. LIVINGSTON did not attend the meeting held the 
following week, on June 4, 1968, at the Akhraton Chapter.

6/12/63 Pasadena, California Los Angeles 56-156-^ $
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Date_____________________

6/10/68

Mrs. ELEANOR JOHNSON, 1255 Morada Place, Altadena, 
California, was interviewed approximately 10:30 a.m., Sunday 
June 9j 1968, regarding the present whereabouts of MAJED GUSSOUS. 
Mrs. JOHNSON had no knowledge of GUSSOUS and indicated that no 
Arab students had lived at this address since some time prior 
to her moving to'this address in 1964.

In the afternoon of the same date, Mrs. JOHNSON 
called the FBI, Los Angeles, and asked that the agent who had 
interviewed her call her back.

On the second contact, Mrs. JOHNSON said that an 
hour or two after the interview by the agent, two persons, a 
man and a woman, came to her house. First a man came to the door, 
but she was not at home, and he left (according to her children). 
Then a woman, who according to her children was with the man, 
came to the door alone. Mrs. JOHNSON was home at this time. 
The woman was dressed in a white nurse's uniform. She was 
fairly young with dyed blonde hair. She was very nervous. 
She said her name was TOSTI or TASTI or TOSTO (phonetic). She 
first said she was a friend of SIRHAN then amended this to say 
she had worked with him in a health food store at one time. 
She then said the purpose of her call was to locate ABDEL MAJED 
BASS, a Jordanian who knew SIRHAN and who used to live at this 
address. The woman said that she wanted to ask BASS what he 
knew about SIRHAN. Mrs. JOHNSON thought the woman’s behavior 
was rather strange. Prior to leaving, the woman gave Mrs. 
JOHNSON a telephone number, SY 8-2?19j where she could be 
reached.

6/9/68 Altadena, California Los Angeles 56-156 ^-
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Date___6/26/68----------------------

JOSEPH JONES. 2911 South Arlington, Los Angeles, 
California, advised that he has been employed as a banquet 
waiter at the Ambassador Hotel, Los Angeles, California, for 
two and one half years.

JONES advised that he was in the kitchen area of the 
Embassy Hoorn when Senator ROBERT F. KENNEDY was shot. He was 
positioned at the end of the steam tables approximately 
five minutes before Senator KENNEDY entered. He noticed nothing 
unusual and was awaiting in the kitchen for a possible 
handshake from the Senator. As Senator KENNEDY entered the 
kitchen, and arrived at the opposite end of the steam tables, 
he heard shots. JONES immediately threw himself on the 
floor behind the steam tables and crawled around to the 
other end where he saw that Senator KENNEDY had been shot.

JONES stated that he did not see the shooting take 
place as there were many people in front of him and bnly 
realized something had happened when he heard the shots. He 
further advised that during the time he was in the kitchen, 
he had talked to the Security Guard positioned at the doorway 
into the Embassy Room but recalls nothing suspicious taking 
place prior or during Senator KENNEDY*s entrance.

6/20/68 at Los Angeles, California pji0#Los Angeles 56-156 — 
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Date 6/26/68

Mrs. ALMA MC FARLAND, 10508 South Hoover Street, 
Los Angeles, California, advised she has been employed at the 
Ambassador Hotel since May of 1968 as maid. She stated that 
she was so employed the night Senator ROBERT F. KENNEDY was 
shot, but was off duty at 11:45 p.m. She advised she could 
offer no information on the events of that evening.

Qn6/24/68 at Los Angeles, California piipg^05 Angeles 56-156^743
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6/26/68
Date_________________________

JOHNNY LORENZO ^LEffiMS, also known as John Williams, 
4335 Bon Diablo Drive, Baldwin Hills, California, phone 
AX 4-2443, advised that he is ;a'Negro free lance announcer and 
owner of a wig shop called the: Black Foxe, Ltd., 1603 South La 
Brea Avenue, Los Angeles, California. He furnished the following 
information with respect to his knowledge of the events of 
June 4 and 5> 1968 at the Ambassador Hotel where Senator ROBERT F. 
KENNEDY was shot.

On June 4, 1968, at approximately 10zoo P.M. he went 
to the Ambassador Hotel to participate in a rally for Senator 
KENNEDY since he, WILLIAMS, is.a member of an organization called 
"New Images", which he described as a Negro organization formerly 
dedicated to the support of Senator KENNEDY for the Democratic 
Presidential nomination. At approximately midnight he heard the 
Senator speak in the Embassy Room. Following the speech, he 
observed that Senator KENNEDY was pressed by the large crowd as 
he started to turn to his, KENNEDY’S, right. The Senator then 
turned to his left and proceeded behind the curtains at the rear 
of the stage. A few minutes later he heard some rapid sounds which 
sounded like balloons popping but which he later learned were 
gun shots. He then observed a female Caucasian,who he later 
learned was ELIZABETH EVANS, proceed from the direction of the 
kitchen area of the ballroom with some blood on the side of her 
head.

He stated that he was approximately in the center of the 
ballroom when the shooting occurred and did not got any closer 
to the scene due to the large number of people there. He did not 
see anyone in a polka dot dress nor can he recall seeing SIRHAN 
BISHARA SIRHAN while at the hotel at any time. He advised that 
BOOKER GRIFFEN, President of the "New Images" and publicity 
director for the Negro Industrial Economic Union was on the 
platform with Senator KENNEDY during the Senator's speech. He 
also stated that GEORGE GREEN, Vice President of "New Images" 
was also in the ballroom. He further recalls seeing WILLARD MURRAY 
Mayor YORTY’S assistant in charge of liaison with the Los Angeles 
Negro community, in the ballroom.

6/24/68 Los Angeles, California u Los Angeles 56—156^ 
On________________at -____________________________ File#------------------------------------ -----------

SAs DAVID H.^COOK and $

WILLIAM L. BOURQUE/llg 6/26/68
by------------------- i/lD^'x--------------:-----------------------------------------Date dictated-------------------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 7/12/68__________

STEVEN B. WAGNER., 12237 Calif a Street, telephone number 
769-12943 who was a volunteer worker for Senator ROBERT F. KENNEDY 
furnished the following information with respect to his knowledge 
of the shooting at the Ambassador Hotel on June 5j 1968:

At approximately 10:30 p.m. on June 4, 1968, he went 
to the Ambassador Hotel and tried to gain entry to the Embassy 
Room but the fire marshals had closed it. He also tried to 
get into the Colonial Room: however, he could not gain access 
to that room since he did not have the proper badge. He then 
heard and saw the Senator speak on the television monitors which 
were set up on the patio outside the Embassy Room. He was in 
this area when the shooting occurred. He first realized that 
something unusual had happened when he heard screams and someone 
say that the Senator was shot. He then saw a flood of people 
exit the Embassy Room. Standing with him was TIFFANY JONAS. 
They saw' an injured person being carried out of the Embassy Ball­
room whom he. thinks• was IRWIN STROLL, and many people followed 
immediately after him.

Also with him was another volunteer worker, VICKI 
CUCCIA, 730 South Kingsley Drive, and she appeared very upset 
over the shooting so he decided to walk her home, which is a 
short distance from the hotel. When they were approximately 
one and one-half blocks from the hotel on Normandy Avenue, he 
observed a man in a white uniform similar to the uniforms worn 
at the Ambassador Hotel climb into a blue and white Ford which was 
parked on the east side of Normandy, facing north. He stated 
there were two blue and white cars parked one behind the other 
and that one was a 1957 Ford and the. other was a 1967 or 1968 
Ford. He does not recall which automobile this individual 
drove off in. He cannot further describe this individual and 
did not observe in which direction the car went after leaving 
its parking space.

On

by
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After walking VICKI CUCCIA to her residence., he 
returned to the Ambassador Hotel and looked for TIFFANY 
JONAS, but he could not find her. He stated that he was 
concerned about her since she also appeared very upset 
over the-shooting. He stayed at the hotel for approximately 
an hour and then went to the Good Samaritan Hospital.
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6/14/68

Mr. THEODORE STEVENS, 586 Pulman Street, Los Angeles, 
advised that he is the Master of the Chapter, “Ancient 
Mystical Order Rosae Crucis" (AMORC), having regular 
Tuesday weekly meetings in the Pasadena area.

Mr. STEVENS advised that he is familiar with the 
name SIRHAN BISHARA SIRHAN as being a member of his 
organization who attended a meeting on May 28, 1968, 
at the Pasadena Chapter. Mr. STEVENS stated that he 
definitely remembers SIRHAN's arriving on the evening 
of May 28, 1968, at approximately 7:30 p.m., his signing 
the guest registration, and his attendance at the meeting 
which broke up shortly after 9:00 p.m. STEVENS stated that 
this was the only meeting ever attended at his Chapter by 
SIRHAN. Mr. STEVENS stated that he himself did not 
converse with SIRHAN, but he advised that SIRHAN may possibly 
have spoken to one or two members of his organization.

Mr. STEVENS was exhibited . photographs-..of 
six male individuals by SA PAUL CHAMBERLAIN, JR., and from 
these photographs Mr. STEVENS picked the photographs of 
SIRHAN BISHARA SIRHAN as being identical with the individual 
in question.

STEVENS stated that he could find nothing in the 
concepts of his organization, which is a mystical, philosophical 
and fraternal organization, that would have influenced SIRHAN 
to take action against Senator KENNEDY.

STEVENS stated further that his order teaches 
that drastic changes are not permanent changes and that, 
therefore, changes must come through evolution. He advised 
that AMORC is definitely not anti-Semetic and, in fact, 
has many Jewish members.

6/12/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156- &%
_ File #------------------------
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STEVENS disclosed that upon signing in on the 
guest registration, SIRHAN apparently inadvertantly 
used the date appearing opposite of the name appearing 
directly above his, April 16, 1968.

The following is a description obtained through 
observation and interview of THEODORE STEVENS:

Address

Occupation 
Employment

Birth Data

Marital Status 
Wife

586 Pulman Street
Los Angeles, California 
Floral Designer 
Biltmore Flowers
751 Washington Boulevard, 
^^^^^^^^i f ornia 

Terre Haute, Indiana
Married
CAROL
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On June 13, 1968, Mrs. THEODORE STEVENS, 586
Pullman Street, Los Angeles, made available the names and 
addresses of the following persons who were in attendance 
as members at the May 28, 1968 meeting of the Akhnaton 
Chapter, Ancient Mystical Order Rosae Crucis, 2031 East 
Villa, Pasadena, California:

EILEEN SKIPWORTH, 1111? Highland Oaks Drive 
Arcadia, California

LEROY CLEMENS, 438 Hurstview
Monrovia, California

Mrs. ZANE THOMPSON, 2216 Highland Oaks Drive
Arcadia, California

VIRGINIA JACKA, 326 South Berkeley Avenue 
Pasadena, California

SALLY HARDMAN, 12104 Ranchito
El Monte, California

VERNON SCHERZER, 400 Burchett Street
Glendale, California

WILAMAY HARRISON, 230 West Washington 
Pasadena, California

ROY HARTRANFT, 100 Palmetto Drive 
Pasadena, California

GRACE BRYAN, 8450 East Mission Drive 
Rosemead, California
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ELEANOR ANDREW, 946 Jane Place 
Pasadena, California

EDWARD RYMAN, 2316 Monta Vista 
Pasadena, California

Mrs. VERNA C. MILLER, 4636 North Earle
Rosemead, California
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Date ------------------------—--------

Mrs. OLGA BELL, 849 Nottingham Drive, Redlands, 
California, wife of the Reverend IVAN B. BELL, advised that 
she is a sister of JOHN LAWRENCE PAWLUK. She said that he 
uses the name of JOHN LAWRENCE exclusively and resides at 
57 West 10th Street, Apartment 3-0, in New York City. She 
said that he is a graduate of John Garfield High School in 
Los Angeles, and to the best of her Imowledge, never went 
beyond that in school. Except for one very brief visit in 
a car in front of her home several years ago, Mrs. BELL 
said she has not seen her brother, JOHN LAWRENCE, since she 
visited .him in New York City in 1952.

Mrs. BELL said she is not fond of her brother and 
that he seemed over the years to contact her only to tell her 
that he was in trouble. Mrs.''BELL indicated that she did 
not care to document her knowledge or association of her 
brother very positively. She said that she wanted to avoid 
any reference to him in her thinking because he had generally 
b^en argumentative and had been opposed to any respect for 
the Christian religion. She pointed out that since her 
Wsband is a Baptist Minister in Redlands, JOHN LAWRENCE 
,^fl called her husband about one month ago and talked to her 
Wband briefly since he ' read about SIRHAN SIRHAN having 
worshipped in a Baptist Church. In view of this, JOHN 
LAWRENCE thought it would be appropriate if the Reverend BELL 
wouldcontact a fellow Baptist minister of the Reverend's own 
choosing and urge that minister, preferably from the Pasadena, 
California, area, to establish contact with SIRHAN SIRHAN. 
The Reverend BELL did not comply with the request.

In early 1968, the Reverend BELL had been in New 
York and had a brief visit with JOHN LAWRENCE. At that time 
LAWRENCE gave the Reverend BELL a book written by SAMI HADAWI 
entitled "Bitter Harvest" (Palestine 1914 - 1967), published 
by the New World Press.

On

by
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Mrs. BELL said that her husband had read from 
the book but had not commented about its contents. She 
said it favored the Arab view point in its struggle with 
Israel. She a.dded that she felt as if she had disowned JOHN 
LAWRENCE and did not wish to be contacted by him. She 
said he was aware of her feelings.

In further recollection, she said that he was 
born in December 1921, in Ft. Worth, Texas, and has 
occasionally called saying he had been arrested, but 
she did not know where. She thought it was probably in 
Colorado and in New York City. She said also that he was 
to have had some psychiatric examination in Denver, 
Colorado, at the time of a court appearance there. She 
said further, that his general feelings have been opposing 
big business and government, but she did not know of any 
reference indicating violence in his feelings. • :
She said that it seemed strange to her that in 1966 he 
married a Jewish girl whose first name was MARJORIE, and 
who was from New York City. Mrs. BELL said she has never 
seen JOHN'S wife and knows nothing about her except that 
in telephone comments JOHN LAWRENCE indicated that his wife 
was now also pro-Arab in her political views. They have 
no children.

Regarding employment, she stated she did not know 
where he was employed but that he usually obtained employ­
ment in researching public court records for attorneys, 
but to the best of her knowledge, he never had any formal 
legal training himself.
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ADEL SIRHAN, 696 East Howard Street, advised that 
he has never heard of anyone by the name of FRANK QUARTUCCI. 
He doubts very much if his brother, SIRHAN BISHARA SIRHAN 
ever had an associate by the name of FRANK QUARTUCCI.

7/12/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156 -V< ^g
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SHARIF BISHARA SIRHAN, 696 East Howard Street, 
advised that he has never heard of anyone by the name of 
FRANK QUARTUCCI. He doubts very much if his brother, SIRHAN 
BISHARA SIRHAN, ever had an associate by the name of FRANK 
QUARTUCCI.

7/12/68 Pasadena, California
On-------------------------- at ________________________
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Date 7/22/68_______________

MARY SIRHAN, 696 East Howard Street, mother of 
SIRHAN BISHARA SIRHAN, advised as follows:

She has never heard of anyone by the name of 
FRANK QUARTUCCI. She does not believe that her son, SIRHAN, 
knew an individual by this name. From her knowledge of 
SIRHAN, she does not believe that SIRHAN received money 
from anyone to kill Senator ROBERT KENNEDY. She visited 
SIRHAN at the Los Angeles County Jail on July 11, 1968, 
and at that time SIRHAN assured her that no one else was 
involved with him in the killing of Senator KENNEDY.

MARY SIRHAN said that all the money SIRHAN had 
in his possession at the time he was apprehended came 
from an insurance settlement earlier this year. She noted 
that she has furnished full details regarding this insurance 
settlement during previous interviews. She added that she 
had been holding $1,000.00 from this settlement for SIRHAN 
and shortly before the assasination she gave SIRHAN $300.00 
from this money. At the time she gave SIRHAN the $300.00 
he had additional money in his possession, exact amount 
unknown.

On -7/1P/68 at Pasadena, California File j^os Angeles 56-156 -:
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MUNIR BISHARA SIRHAN (MUNIR), 696 East Howard 
Street, was asked to account for his whereabouts during 
the morning and afternoon hours of June 4, 1968.

MUNIR stated that he left his residence at 
696 East Howard Street, Pasadena, California, to go to 
work at approximately 3:30 a,m, Shortly thereafter, he 
boarded a bus at Lake and Howard Streets, and riding 
south on Lake Street and crossing Washington Street, he 
observed his brother, SIRHAN BISHARA SIRHAN (SIRHAN) 
buying a newspaper at a market located on the corner of 
Lake Avenue and Washington Street.

MUNIR stated that he arrived at work at 
approximately 9:00 a.m., and he worked the entire day, 
leaving his employment at approximately 6:00 p.m. MUNIR 
noted that he is employed as a stockboy at the F. C. Nash 
and Co. Department Store, 141 East Colorado Avenue, Pasadena.

MUNIR stated that he went directly home from 
work and that he spent the evening of June 4, 1963, at 
his residence until he retired at approximately 10:30 p.m.

MUNIR related that his brother, ADEL BISHARA
SIRHAN owns a 1961 Volkswagen, light tan in color. MUNIR 
acknowledged the fact "that he drives this vehicle on occasion.

On

by

6/14/63 . Pasadena, -California

SA ALBERT

File # Los Angeles 56-156
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Date_________________________

VIRGINIA WITHROW, Personnel Manager, F. C. Nash 
and Co. Department Store, 141 East Colorado, advised that 
the time card of MUNIR BISHARA SIRHAN (MUNIR) shows that 
MUNIR reported for work at 3:54 a.m. on June 4, 1963. 
The time card shows that MUNIR worked until 6:00 p.m.

WITHROW noted that the time card does not show 
that MUNIR took a lunch period and explained this by saying 
that during the day MUNIR went to the Whittier store to do 
some work in the company of VERNON MOST, who is the manager 
of the Houseware Department.

Mrs. WITHROW stated that she recalls seeing 
MUNIR at the .store .in Pasadena at approximately 6:00 p.m. 
on June 4, 1963, as at that time MUNIR was acting as the 
Security Officer, and he checked her out of the store.

On
Pa dena, California 

_____ File #
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VERNON MOST, manager of the Houseware 
Department, F. C. Nash and Co. Department Store, 141 East 
Colorado, advised that he is the supervisor of MUNIR 
BISHARA SIRHAN (MUNIR).

MOST stated that he can account for MUNIR’s 
activities on June 4, 1963, between approximate hours of 
9:00 a.m. to 6:00 p.m. MOST stated that MUNIR worked 
at the Pasadena store from approximately 9:00 a.m. to about 
11:00 a.m., at which time MOST and MUNIR left the Pasadena 
store and proceeded to the F. C. Nash and Co. Department Store, 
1112 Quad Way, Whittier, California, where they worked until 
approximately 1:20 p.m. They left the Whittier store and 
returned to the Pasadena store, having lunch in East Pasadena 
en route.

MOST stated that MUNIR worked at the Pasadena 
store from the time he returned from the Whittier store 
until approximately 6:00 p.m., at which time MUNIR departed 
the store.

On

by

6/14/68 x Pasadena, California Los Angeles 56-156 -
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LAVERNE BOTTING, also xnown as, Bobbie, was 
contacted at Democratic Headquarters, 101 West Huntington 
Drive. BOTTING stated that she resided at 359 Mount 
Olive, Bradbury, California.

BOTTING related that up until June ^ 1968, 
this office was used as the campaign headquarters by the 
late Senator ROBERT F. KENNEDY and that this office covered 
the entire San Gabriel Valley. She recalled that on May 30, 
1968, she' was sitting at her desk at campaign headquarters 
and during the afternoon three individuals entered the 
headquarters. Two of the individuals stayed outside a 
counter and the other walked by the counter and walked 
up to her desk and inquired whether or not KENNEDY was 
expected to visit the headquarters. She recalled this 
Individual was told that KENNEDY was not scheduled to make 
any additional appearances in the San Gabriel Valley. She 
is not certain, but she believes' the individual said that 
he was from Kennedy Headquarters1 in Pasadena, and that they 
were wondering if Senator-KENNEDY was planning a visit to the 
area. BOTTING stated that -she did not take the names and 
addresses of any of these individuals.

BOTTING noted that during her conversation with 
this individual ETHEL CREHAN was sitting in her- presence 
with her back to the counter.

Mrs. BOTTING stated that the individual who approached 
her closely resembles SIRHAN BISHARA SIRHAN. A photograph 
of SIRHAN, Los Angeles County Sheriff's Office No. 495 139 
was exhibited to BOTTING and she said from this photograph, 
she believesthat the individual was SiRHAN;or a person who 
very closely resembles SIRHAN. She added that there is a 
reasonable doubt in her mind that the individual was SIRHAN; 
however, she believesthat she could definitely say one way 
or the other whether the individual was actually SIRHAN, if 
she had the opportunity to view SIRHAN in person.

On______Z/19x68_a^ Ca l i a_______File # _____ Los_ Angel ea 56-I56
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She stated that some of the things about the 
individual that she definitely recalls is that his face 
had the appearance that at one time he had a problem 
with acne. The individual had a foreign look about him; 
however, he spoke in excellent English. She stated that 
when the individual first entered the headquarters she 
thought he was MARIO' AGUAYO, a campaign headquarters 1 
worker; however, as it turned out the individual was 
much shorter than AGUAYO, but did have certain facial 
resemblances to AGUAYO. She noted that AGUAYO resided 
at 405 East Second Street, Azusa, California.

BOTTING stated that the two individuals, who 
e ntered the headquarters with the person she thinks is 
identical to SIRHAN, stayed behind a counter and she 
described them as being a male and female. She did not 
observe the male, bub she furnished the following description 
of the female who she believes she could identify if she 
observed her again:

Sex 
Race 
Age 
Height 
Build 
Hair

Female
White
22-25
5'7"
Slim (excellent figure) 
(Dishwater) blond
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ETHEL CREHAN, 1001 Fish Canyon Road, telephone 
number 359-6493 and 334-2811, advised that up until June 5j 
1968 she worked at the Kennedy Campaign Headquarters in 
Azusa, California. During the afternoon and evening of 
June 5j 1968, she saw pictures of SIRHAN BISHARA SIRHAN 
GIIUM on various television programs. At the time she 
observed these pictures,she had no reactions.

CREHAN stated that at approximately 3 a.m. on 
June 6, 1968, she awoke from a sound sleep at which time she 
realized that she had seen SIRHAN at the Kennedy Campaign 
Headquarters in Azusa, California. She immediately 
telephonically contacted BOBBIE BOTTING, who was the Campaign 
Headquarters' Manager and the person whom she recalled talked 
to SIRHAN at the campaign headquarters. She told BOTTING 
about the situ&tidn and BOTTING agreed that the person, 
referred to by CREHAN who visited the Kennedy Campaign 
Headquarters, closely resembled SIRHAN.

CREHAN related that during the afternoon of May 30, 
1968,she was working at the Kennedy Campaign Headquarters. 
An individual entered the headquarters and walked up to 
Mrs. BOTTING and asked if KENNEDY was scheduled to visit 
the Azusa Headquarters. He was told that KENNEDY was not 
scheduled to make any more appearances in the San Gabriel 
Valley. She believes the individual said that he was from 
the Kennedy Campaign Office in Pasadena; however, she is 
not certain of this. She recalled that this individual 
entered the campaign headquarters with another male and 
a female,who appeared to be older than the individual she 
believes was SIRHAN. '

CREHAN stated that the three- individuals remained 
in the Kennedy Campaign Headquarters approximately two or 
three minutes. She recalled that the individual.she thought 
to be SIRHAN, had scar tissue from pock marks on his face 
and he had an olive complexion. She got the distinct 
impression that the three were college students interested 
in the Kennedy campaign.

On
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CREHAN stated that no attempt was made to obtain 
the names and addresses of the three individuals, as she 
recalls the individual to say that they were from the 
Kennedy Headquarters in Pasadena. A photograph of SIRHAN, 
Los Angeles County Sheriff's Office No. 425 139j was 
exhibited to Mrs. CREHAN and she stated chat she is fairly 
certain that the individual she referred to above is SIRHAN. 
She noted., however, that at this time she would not like to 
have to testify to the fact that this individual and SIRHAN 
are identical without first seeing SIRHAN in person.
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ROLAND GLEN WILLIAMS, who resides at 2428 Sierra
Leone, Rowland Heights, California, telephone number 
965-1870, and is employed by the Jerseymaid Milk Products, 
1040 West Slauson, telephone number PL 3-12315 supplied 
the following information to SA GEORGE M. KLING and Detective 
Sergeant MIKE MC GANN, Homicide Division, Los Angeles 
Police Department (LAPD), after the identities of the 
interviewing officers were made known.

WILLIAMS advised on June 4, 1968, he and his
wife, CLAUDIA, went to the San Gabriel Valley Gun Club, 
4001 Fish Canyon Road, Duarte, California, in order to do 
some target shooting. WILLIAMS stated that neither he nor 
his wife knew the exact route to take in order to go to the 
gun range; therefore, they stopped at the Briar Patch Bar 
where his wife is employed and obtained directions. They 
continued on towards the gun club and eventually stopped 
and asked a Deputy Sheriff for further directions. WILLIAMS 
stated that he did not know the identity of the Deputy 
Sheriff from whom they had asked directions.

WILLIAMS advised they arrived at the range at
approximately 3:50 PM and went to the Range Officer’s 
Building in order to make arrangements for target shooting. 
He stated that the Range Officer informed them that the 
range closed for firing at 5:00 PM and, as a result, they 
would have only about one hour in which to shoot. WILLIAMS 
stated that he and his wife discussed this at some length 
and he said in all probability, this discussion could 
probably be termed an argument by a bystander.

He stated he had recently purchased a 30-30
caliber rifle which he intended to shoot and his wife had 
received a .22 .caliber pistol for Christmas during the 
year 1966, which she had never fired, and it was her intention 
to use this gun on the range. WILLIAMS stated that he 
recalls his wife saying something to the effect that she 
had had the gun for a long time and she wanted to learn how

q6/20/68______ at Rowland Heights,___________Filers Angeles 56-156^'z
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to shoot it today. WILLIAMS advised that the Range Officer 
informed them that they could not fire the pistol and rifle 
on the same range and that it would be necessary for his 
wife to go to the pistol range and he to the rifle range. 
WILLIAMS stated that he paid the admission fee of $2 per 
person plus 50 cents target deposit for him and his wife 
but stated he did not sign a shooter’s roster. He advised 
he did not sign a roster because it was his understanding 
that the roster was to be signed by shooters who were 
members of the gun club.

He stated that after paying the admission fee and' 
securing their targets, he went back to his automobile 
and cleaned excess oil and grease from the weapons prior 
to shooting. He then returned to the range taking his 
wife’s pistol to her on the pistol range and noticed the 
Range Officer placing his wife’s target into position. 
WILLIAMS stated that he saw only one other individual on 
the range at this time and this individual, whom he could 
describe at that time as only a small and slender individual, 
was firing around gun positions 11 or 12.

WILLIAMS advised that he then proceeded to the 
rifle range where he fired for approximately 30 minutes 
and then returned to the pistol range. Upon returning to 
the pistol range, he noticed the individual whom he had 
previously seen on the pistol range next to his wife. 
WILLIAMS stated that to the best of his knowledge, his 
wife was firing around gun positions 21 or 22. He stated 
the individual remarked to him that his, WILLIAMS’, wife’s 
gun was shooting to the left. He stated that he, his wife 
and the individual engaged in a short conversation concerning 
itself entirely with guns.

WILLIAMS stated that he would describe this 
individual as being about 5’3" to 5’5" in height, in his 
early 20’s, Spanish looking, with dark skin and hair, 
weighing about 130 pounds and dressed in casual clothes.
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WILLIAMS stated that the individual gave him 
his gun for the purpose of shooting and, just as he, 
WILLIAMS, was ready to shoot the gun, the Range Officer 
called time, indicating that there would be no more firing 
on the range. WILLIAMS advised that he could not describe 
the gun other than the fact that it was a small blue gun 
and that the individual was firing Mini Magnum shells.

At this point, WILLIAMS was shown a photograph 
of SIRHAN SIRHAN and he stated that the photograph looked 
very much like the individual whom he had seen on the range 
except that his hair was neater than it appeared in the 
photograph.

WILLIAMS advised that he and his wife then left 
the range at a time he estimated to be almost exactly 
5:00 PM, and that, at the same time, the individual also 
left the range. He stated that he recalled the individual 
going to a pink and white Dodge or DeSoto, model unknown.

WILLIAMS stated that during the time that he was 
on the pistol range, he saw no one else on the range other 
than this individual and his wife and that he heard the 
individual say nothing about any future plans that he 
might have.

WILLIAMS supplied 
of himself:

Date of Birth 
Height 
Weight 
Hair 
Eyes

the following physical description

220 pounds
Blond
Blue

He stated on June 4, 1968, to the best of his 
knowledge, he was wearing black loafer shoes, black levis 
and a sport shirt which he was unable to furnish any 
description regarding.




